

Title (en)

METHOD OF TREATING WASTE AND IMPROVED PRESS FOR IMPLEMENTING SAID METHOD.

Title (de)

VERFAHREN ZUR BEHANDLUNG VON MÜLL ODER ANDEREN ABFÄLLEN SOWIE VERBESSERTE PRESSE ZU DESSEN DURCHFÜHRUNG.

Title (fr)

PROCEDE DE TRAITEMENT D'ORDURES OU DECHETS ET PRESSE PERFECTIONNEE POUR SA MISE EN OEUVRE.

Publication

EP 0563173 A1 19931006

Application

EP 92901634 A 19911212

Priority

- FR 9016589 A 19901221
- FR 9101016 W 19911212

Abstract (en)

[origin: US5400726A] PCT No. PCT/FR91/01016 Sec. 371 Date Jun. 18, 1993 Sec. 102(e) Date Jun. 18, 1993 PCT Filed Nov. 8, 1993 PCT Pub. No. WO92/11132 PCT Pub. Date Jul. 9, 1992.A method for treating waste involves (a) compressing the waste at a pressure of over 800 bars under conditions resulting in separation of the wet fermentable fraction and the solid combustible fraction; (b) exploiting each of these two fractions separately by means of, for the fermentable fraction, specific treatment to take advantage of its biomass nature and, for the combustible fraction, burning to produce energy. The method allows the waste to be exploited with high profitability. The invention also describes an improved press for compression in two successive phases: a precompression phase up to an intermediate pressure (200 to 300 bars) and final compression up to a final pressure of over 800 bars.

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de traitement d'ordures ou déchets consistant (a) à soumettre lesdits ordures ou déchets à une compression supérieure à 800 bars dans des conditions propres à en séparer la fraction fermentescible humide et la fraction combustible solide, (b) à valoriser ensuite chacune de ces deux fractions séparément, d'une part, pour la fraction fermentescible, par des traitements spécifiques tirant partie de sa nature de biomasse, d'autre part, pour la fraction combustible, par combustion en vue de la production d'énergie. Le procédé de l'invention permet de réaliser une valorisation des ordures ou déchets dans de remarquables conditions de rentabilité. L'invention s'étend à une presse perfectionnée réalisant l'opération de compression en deux phases successives: une phase de précompression jusqu'à une pression intermédiaire (200 à 300 bars) et une compression finale jusqu'à la pression finale supérieure à 800 bars.

IPC 1-7

B03B 9/06; B30B 9/06

IPC 8 full level

B09B 3/00 (2006.01); **B03B 9/06** (2006.01); **B09B 5/00** (2006.01); **B30B 9/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B03B 9/06 (2013.01 - EP US); **B30B 9/047** (2013.01 - EP); **B30B 9/067** (2013.01 - EP US); **F23G 5/02** (2013.01 - EP US);
F23G 2201/20 (2013.01 - EP US); **F23G 2201/603** (2013.01 - EP US); **F23G 2900/50208** (2013.01 - EP US); **F23G 2900/50214** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9211132A1

Cited by

FR2927983A1; WO2018127438A1; WO2020151901A1; FR3092117A1; FR3126126A1; WO2023017150A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

US 5400726 A 19950328; AT E112519 T1 19941015; AU 655620 B2 19950105; AU 9128791 A 19920722; CA 2097832 A1 19920622;
DE 69104500 D1 19941110; DE 69104500 T2 19950518; DK 0563173 T3 19950418; EP 0563173 A1 19931006; EP 0563173 B1 19941005;
ES 2065162 T3 19950201; FR 2670711 A1 19920626; FR 2670711 B1 19940422; JP H06504478 A 19940526; WO 9211132 A1 19920709

DOCDB simple family (application)

US 7545693 A 19930618; AT 92901634 T 19911212; AU 9128791 A 19911212; CA 2097832 A 19911212; DE 69104500 T 19911212;
DK 92901634 T 19911212; EP 92901634 A 19911212; ES 92901634 T 19911212; FR 9016589 A 19901221; FR 9101016 W 19911212;
JP 50212492 A 19911212